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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  25/03/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Εσωτερικών 

            2) Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

ΘΕΜΑ:  «Χωρίς οδικό δίκτυο οι κάτοικοι της περιοχής Βασιλίνα Βόρειας 

Εύβοιας» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

 Σύμφωνα με καταγγελίες του Εξωραϊστικού Συλλόγου «Φάρος 

Βασιλίνας», όπως δημοσιεύεται στο από 24/03/2022 δημοσίευμα της 

«δημοκρατίας», οι κάτοικοι της περιοχής Βασιλίνας Β. Εύβοιας έχουν 

μείνει 16 μήνες χωρίς οδικό δίκτυο.   

 

Συγκεκριμένα, ο δημοτικός δρόμος που συνδέει τον οικισμό με τον Άγιο 

Γεώργιο Λιχάδας και τις υπόλοιπες περιοχές έχει καταστραφεί ολοσχερώς, 

με αποτέλεσμα οι κάτοικοι να μην μπορούν ούτε τα οχήματα τους να 

χρησιμοποιήσουν, προκειμένου να προσεγγίσουν τις κατοικίες τους. 

 

Το εν λόγω οδικό δίκτυο υπενθυμίζεται ότι οδηγεί στον ιστορικό Φάρο 

που ευρίσκεται στην περιοχή από το 1892 και αποτελεί πόλος έλξης για 

επισκέπτες της περιοχής. 

 

Σύμφωνα με το δημοσίευμα τον Νοέμβριο 2020  ο εργολάβος που είχε 

αναλάβει το «Μικρά λιμενικά έργα-Κατασκευή Α/Κ Αγίου Γεωργίου 

Λιχάδας»  για να επιτύχει διαπλάτυνση του άνω οδικού δικτύου για τα 

βαρέα οχήματα αφαίρεσε τόνους χώματος και αποψίλωσε μέρος του 

δάσους, γεγονός το οποίο προκάλεσε καθίζηση του εδάφους.  Ο δρόμος 

παρουσιάζει 2 σημεία υποχώρησης του εδάφους σε τέτοιον βαθμό που η 

πρόσβαση στον οικισμό καθίσταται αδύνατη. 
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Παρά τις έντονες αντιδράσεις των κατοίκων για την κατάσταση του 

οδοστρώματος αλλά και την περιβαλλοντική καταστροφή (αποψίλωση 

δάσους και τα χώματα φέρεται να απορρίφθηκαν κατά μήκος αιγιαλού), 

ούτε ο εργολάβος ούτε κάποιος αρμόδιος φορέας  ενήργησε για διάστημα 

16 μηνών προς αποκατάσταση της βλάβης. 

 

Χαρακτηριστικό παράδειγμα του δυσπρόσιτου της περιοχής, είναι το 

γεγονός ότι τα δημοτικά απορριμματοφόρα δυσκολεύονται να 

προσεγγίσουν τον οικισμό. 

 

Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Είναι ενήμερα τα αρμόδια Υπουργεία για τις φερόμενες παραβάσεις 

του Εργολάβου που σχετίζονται με την αποψίλωση δάσους και 

παράνομη απόρριψη σε αιγιαλό; 

2) Για ποιο λόγο δεν έχει αποκατασταθεί και δεν έχει ασφαλτοστρωθεί 

το οδικό δίκτυο που συνδέει τον άνω οικισμό με τις υπόλοιπες 

περιοχές; 

3) Για ποιο λόγο αφήνετε έκθετο το Δημόσιο σε  περίπτωση που οι 

κάτοικοι ευλόγως κινηθούν νομικά κατά παντός υπευθύνου; 

 

                              Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




